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سیدهادیخامنهای:اصلاحطلبانواقعیازروحانیعبورنمیکنند

حجت الاسلام والمسلمین سیدهادی خامنه ای طی سخنانی در نشستی خبری که در استان خوزستان برگزار شد در پاسخ به پرسشی درباره احتمال عبور اصلاح طلبان از روحانی گفت: اصلاح 
طلبان واقعی از روحانی عبور نمی کنند. اصلاح طلبان واقعی قاعدتا به دنبال اهداف اصلاحات واقعی هستند. در سطح فرهنگی ، اهداف اصلاح طلبان واقعی ، بالابردن اطلاعات مردم، حاکمیت 
اخلاق و ارزش های انسانی و قانون گرایی است و در سطح اجرایی ، خواسته اصلاحات رفع مشکلات مردم ، رفع مشکلات اقتصادی و اجتماعی، رفع تبعیض، اشتغال زایی، تولید در کشور و بالا 

بردن ثروت ملی، بهینه شدن همه شرایط زندگی در کشور است، بنابراین اگر کسی بتواند به صورت نسبی این اهداف را محقق کند هر کسی و با هر گرایشی که باشد شایسته است . در مجمع نیروهای 
خط امام )ره( نیز همین اعتقاد داریم. معتقد نیســتیم کســی که شایســته است حتما باید از ما و با تابلوی مجمع باشد. شایسته سالاری برای ما مطرح است و هر فردی این خدمات را انجام دهد تاییدش 

می کنیم. اصلاحات واقعی بر این عقیده هستند. وی افزود: اگر شایسته سالاری مطرح باشد افراد از همه جریانات و نحله ها می توانند مسئولیت های مختلف را عهدا دار شوند. افراد شایسته 
و مناسب همه جا هست و فقط در فلان جناح نیست. هر دو جناح آدم های شایسته زیادی دارند.

مدیرمسئول »یالثارات«: 
 اقرار می کنم که 

اشتباه کردم
مدیرمســئول هفته نامه یالثارات با انتشار یادداشتی 
در جدیدترین شــماره نشــریه اش نوشت: به عنوان 
مســئول نشریه صریحاً اقرار دارم، اشتباه کرده ام در 
انتشار مقاله ای با عنوان »سونامی آلبالوهای جنسی 
چگونه به ســینما آمد«؛ هرچند این اشتباه در خروج 
از کلی گویی و صرفاً منحصــر در برخی جملات آن 
مقال بوده باشــد. متن کامل یادداشت عبدالحمید 
محتشم، دبیر کل انصار حزب الله به شرح زیر است:
»امروزه روز، در شرایطی هستیم که هیچ ملاحظه ای 
موجب چشــم بستن بر فساد ســرریز شده در عرصه 
سینما و فیلمسازی نیســت بلکه به عکس، تقلای 
بیهوده و جد جهد حامیان فســاد در سینما، بیش از 
گذشته حساسیت برانگیز و به تبع ان مقابله برانگیز 
شــده و قطع ریشــه های فاســد و مجازات مشروع 

مفسدان را ایجاب خواهد کرد.
در ایــن فرآیند طولانی اما ضروری، اگر چه شــأنیت 
برخورد با دستگاه قضاســت قانوناً اما مقابله انقلابی 
گسترده همچنان اصل اســت و این محاکم قضایی 
هستند که می توانند در این مقابله سهیم و در صورت 
احراز لیاقت و اهتمام لازم، ایفاگر نقش اول باشــند. 
کارکرد سینمای کنونی، جز مواردی استثنایی، مصداق 
تباهی و به هلاکت کشاندن نسل است و طبعاً حکم 
آن از دیــدگاه مبانی مکتب واضح اســت و آشــکار. و 
همگی مکتب باوران انقلابی، در قبال احکام مسلم 
شرعی مکلف و مسئولند و قطعاً در زمره چنین افرادی، 
هســتند کسانی که با پذیرش پرداخت هزینه لازم، در 
افشا و تنبیه سرپنجه های فساد تردید نکنند؛ چرا که 
وزانت انقلاب و آبروی نظام اســلامی، بازیچه مفت 
و رایگان نااهلان نیســت. اینجانب به عنوان مسئول 
نشــریه صریحاً اقرار دارم، اشــتباه کرده ام در انتشار 
مقاله ای با عنوان »سونامی آلبالوهای جنسی چگونه 
به ســینما آمد« در صفحه ادب و هنر یالثارات مورخ 
10/06/95. هر چند این اشتباه در خروج از کلی گویی 
و صرفاً منحصر در برخی جملات آن مقال بوده باشد. 
زیرا شأن ذاتی نظام مقدس جمهوری اسلامی، بسی 
برتر و منزه تر از آن است که در فضای آن، نشریه ای از 
خط قرمز حیای نوشتاری-ولو اندک-عدول کند، هر 
چند انگیزه اش هشدار نسبت به ورطه عفونت بار زشتی 
فساد سر ریزه شده و نهی از منکر باشد. چه آنکه بیان 

هر واقعیتی، الزاماً مطابق حیا و شرم نیست.
نکته مهــم در این میان، اما آنکــه، لازمه این اقرار 
و اعتــراف، بدهــکاری و عذرخواهی بــه احدی جز 
دســتگاه قضای نظام اســلامی نیســت؛ زیرا مقاله 
موصــوف هرگز متعــرض هیچ شــخص حقیقی یا 
حقوقی نشده اما در عین حال هر کس گمان می کند 
در آن مقال تعرضی به وجهه و آبروی او روا شده، شرعاً 
و قانوناً مجاز به طرح شکایت و اقامه دعواست، اگر 
چه قصاص قبــل از جنایت و هوچی گری محفلی و 
رسانه ای با اغراض خاص نه مفید است و نه مؤثر که 
در همه حال نکوهیده و جز دفع فاسد به افسد نیست.
قابل تذکر اســت خطایی که ذکــر آن رفت، در عین 
حال احیاناً در مقایسه با کسانی که به رغم مسئولیت 
در ایــن عرصه،  بــه جای نهی از منکــر، تبلیغ منکر 
گاهی بــه منکر دارند، و  می کننــد و هم آنهایی که آ
نهی آنــان مؤثر و مفید خواهد افتاد اما نگرانند مبادا 
بر دامن کبریاشان گردی نشیند و حتی آحاد مردمانی 
که همه روزه صدای تظلم خواهی به جان آمدگان از 
فساد اجباری را می شنوند، اما خم به ابرو نمی آورند. 
باید گفت: این خطا از صد صواب اولی تر اســت. چه 
آنکه قاعــدان عافیت طلب، اساســا ورودی در این 

وادی ندارند تا لازم باشد غبار ره بنشانند.

داوود حشمتی در انتخاب نوشت: 

نوشــتن این متن کوتاه، نیاز به 24 ســاعت زمان نداشــت. همان دیروز هم می توانست نوشته و منتشر شــود.با این حال  احمدی ن ژاد 
در این بخش از نامه مدعی اســت که اساســا موضوع کاندیداتوری اش را پیش نکشیده است و تنها برای تشــریح برنامه های »تبیین 
انقلاب اســلامی در سراسر کشور« این دیدار را انجام داده است. در صورتی که این گفته درســت بود اساسا نیازی نبود تا رهبر معظم 
انقلاب نســبت به موضوع ورود کنند. رهبری در آن دیدار )آنطور که منتشر شده و آنطور که دیروز اعلام شد(؛ توضیح دادند که آمدن 
او را بــه »صلاح کشــور« و »خود  آن فرد« نمی دانند. اگر منطقی نگاه کنیم به کار بردن »دلیل« و »اســتدلال« زمانی لازم می شــود 
که قصد توضیح و اقناع وجود داشــته باشــد. اگر رهبری احساس می کردند اساســا احمدی نژاد قصد ورود به انتخابات را ندارند هیچ 
لزومی هم به آن توصیه و به دنبال آن دلیل و اســتدلال آوری وجود نداشت. بخش دوم اما عجیب تر است. احمدی نژاد در نامه کوتاه 
خود مدعی اســت در همان جلسه )یك ماه پیش( هم تبعیت خود را اعلام کرده اســت. سئوال این است که اگر اینطور است پس سفر 
گرگان به چه منظور انجام شــد؟ یا سفر بوشــهر برای چه چیز تدارك دیده شــد که بعد از اتفاق دیروز لغو گردید؟ سخنرانی روز گذشته 
رهبری در واقع یك نوع شــفاف سازی نســبت به تلاش برخی برای القای یک دروغ بزرگ و تکذیب توصیه رهبری معظم بود. به واقع 
گــر رفتار احمدی نژاد و نزدیکانش به گونه ای نبود که ناچاراً پاســخگویی آنهم به صورت »علنی« و از »پشــت بلندگو« را ایجاب کند،  ا

سخنان دیروز رهبری ایراد نمی شد.

عکس روزسایت نگار

حسین بن علی زاهر 
الهلالی دادستان 
کل کشور عمان روز 
چهارشنبه با حجت 
الاسلام والمسلمین 
غلامحسین محسنی 
اژه ای معاون اول قوه 
قضائیه دیدار کرد

خبرنامه
چهار شــنبه 7 مهــر مــاه 1395

عده ای از راحتی مردم ناراحت هستند
رئیس جمهور درقزوین: هیچ کشوری با انزوا به جایگاه مطلوبِ پیشرفت نمی رسد

حجت الاســلام والمسلمین حسن روحانی عصر چهارشنبه )۷ مهر( در جلسه 
ســرمایه گذاری و توسعه اســتان قزوین با اشاره به اینکه تمام تلاش دولت این 
بوده که موانع را از پیش سرمایه گذاری و رونق اقتصادی بردارد، گفت: عده ای 
چنیــن تصور می کنند که نباید با طرف خارجی مذاکره کرد، در حالی که تقویت 
روابط با کشــورهای خارجی یک فرصت تاریخی اســت و از لحاظ اقتصادی و 

علمی، بسیار حائز اهمیت می باشد.
رییس  جمهوری افزود: باید علم را از دیگران بیاموزیم، همانگونه که آنها قبلًا 
علم را از ما آموختند. دکتر روحانی با تأکید بر اینکه باید از ظرفیت های موجود 
در دنیای خارج به درستی اســتفاده کنیم، تأکید کرد: هیچ کشوری با انزوا به 
نقطه مطلوب پیشرفت نخواهد رسید. رییس  جمهوری گفت: هدف مذاکرات 
و برجام این بود که زمینه را در داخل کشور برای جذب سرمایه گذاری، فناوری 

و برقراری ارتباطات تجاری و صادرات کالا و خدمات آماده کند.
وی خاطرنشــان کرد: زمانی که مذاکرات انجام می شــد، عده ای ابتدا چنین 
اعلام می کردند که برجام هیچ تأثیری ندارد، اما زمانی که احساس کردند مؤثر 
واقع شــده، می گویند چرا تأثیرش بیشتر و کامل تر نیست؟ باید توجه داشت که 

آثار تفاهمات خارجی یک روزه نمایان نمی شود.
رییس  جمهوری در بخش دیگری از ســخنان خود با طرح این سوال که مگر 
بنا اســت که اختلاف با سایر کشــورها تا قیامت ادامه پیدا کند؟ گفت: یکی از 
افتخارات پیامبر گرامی اسلام)ص( این بود که به دعوای طولانی مدت اوس 
و خزرج پایان داد. البته باید در همه امور هوشیار بوده و رفتار منطقی داشت و 

به منافع ملی توجه کنیم.
دکتر روحانی با بیان اینکه مذاکره با طرف خارجی مانند معامله تجاری اســت، 
گفت: اگر در مذاکره یکی از طرفین به دنبال کسب صد در صد مطالبات خود 
باشــد، دیگر مذاکره معنا ندارد و در دنیای سیاســت، مذاکره انجام می شود تا 
طرفین با پیشنهادهای مختلف بر روی موضوعات مختلف، به توافق برسند.

رییس  جمهوری تصریح کرد: ما در جریان مذاکرات به دنبال انتشــار، قرائت 
اعلامیه و بیانیه نبودیم، به مانند ســبکی که قبل از این دولت جریان داشــت. 
هــدف اصلی مــا از مذاکره و توافق ایجاد گشــایش بود. دکتــر روحانی گفت: 
دولت در ۳ ســال گذشته به دنبال ایجاد آرامش در فضای اجتماعی، سیاسی، 

اقتصادی و روابط خارجی بود و تا پایان این مسیر را ادامه خواهد داد؛ البته گاهی 
اوقــات عده ای اقداماتی از جمله آتش زدن یک ســفارتخانه را انجام می دهند 
که خارج از کنترل است، اما معتقدیم همه مسایل خود را در عرصه بین الملل 

باید حساب شده حل و فصل کنیم.
رییس  جمهوری با تأکید بر اینکه هدف برجام ایجاد گشایش بود، تصریح کرد: 
در جریان توافق هســته ای به دنبال ایجاد شــرایط مناسب بودیم تا به واسطه 
آن، هر روز یک گشایشــی حاصل شــود و امروز خوشبختانه در این مسیر قرار 
گرفته ایم و مخالفت هایی که انجام می شود، برای این است که چرا میزان این 
گشایش ها کمتر است. رییس  جمهوری افزود: مسایل مختلفی با غرب داریم 
که باید حل و فصل شــوند، اما زمانی که با این نیت، اقدامی انجام می دهیم، 
داســتان جدیدی ایجاد می شــود. دکتر روحانی با تأکید بر اینکه کشورمان در 
رأس مبارزه با تروریســم قرار دارد و نمی خواهیم در کشور پولشویی انجام شود، 
 FATF اظهار داشت: وقتی با این هدف اقداماتی را آغاز می کنیم، به یک باره
موضوعی ناپاک جلوه داده می شــود! رییس  جمهوری تأکید کرد: ما به دنبال 
اجــرای قوانین خودمان بوده و قصد داریم با تروریســم از لحاظ مالی و بانکی 
نیز مبارزه کنیم. رییس  جمهوری تصریح کرد: برای مبارزه با ســوء استفاده از 
تروریســم باید قانون و مقررات لازم را داشــته باشیم و بدون شک برخی از این 
موارد باید در مجلس مورد بررسی قرار بگیرد و مجلس شورای اسلامی پیش از 

این در رابطه با پولشویی، قوانینی تصویب کرده است.
دکتــر روحانی تصریح کرد: باید در رابطه با همه مســایل کشــور در خصوص 
پولشــویی و مبارزه با تروریسم از لحاظ مالی اقداماتی انجام داده و آن را به دنیا 
اعلام کنیم تا بدون دلیل به ما تهمت نزنند. همچنان که در موضوع هسته ای 
همه مسأله ما این بود که در مذاکرات به دنیا ثابت کنیم که به دنبال ادعاهای 
واهی مطرح شــده از سوی آنها نیستیم و در نهایت نیز آژانس بین المللی اتمی 

پرونده ایران را خاتمه یافته اعلام کرد.
رییس شــورای عالی امنیت ملــی افزود: در رابطه با موضوع هســته ای یک 
عده ما را به ســاده لوحی متهــم می کردند و با قاطعیت اعــلام می نمودند که 
مگر امکان پذیر اســت که پرونده ایران بســته شود؟ اما اکنون که این موضوع 
انجام شده به جای تشکر و قدردانی از ملت و صاحبنظران ،همچنان به دنبال 

مخالفت هســتند. رییــس  جمهوری تأکید کرد: در یک مبــارزه حقوقی، فنی 
و سیاســی، موفق شــدیم و آژانس بین المللی اتمی پرونده کشورمان را بست 
و اکنون هم در رابطه با مســأله پولشــویی و مبارزه با تروریســم اگر با اقداماتی 
بتوانیم به دنیا ثابت کنیم که به دنبال پولشــویی و حمایت از تروریسم نیستیم، 

آیا این موضوع اشکال دارد؟
دکتر روحانی در بخش دیگری از ســخنان خود با بیــان اینکه تلاش دولت بر 
ایــن بوده که در کنار ایجاد آرامش خاطر گشــایش هایی را بوجود آورد ، گفت: 
از این گشــایش ها باید ملت ایران، کارآفرینان، ســرمایه گذاران و همه کسانی 

که به دنبال ایجاد تحول در کشور و خدمت به مردم هستند، استفاده بکنند.
رییس  جمهوری در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به اینکه استان قزوین 
از استعداد و ظرفیت های بسیار زیادی برخوردار است، گفت: قزوین از لحاظ 
جغرافیایی، محور مواصلاتی و ارتباطی مرکز با غرب و شــمال کشــور است و 
در بخش های مختلف دارای اســتعدادهای کم نظیری است که ضرورت دارد 

روی آن سرمایه گذاری های بزرگی انجام شود.
دکتر روحانی توجه به موضوع گردشگری و سرمایه گذاری در این عرصه را مورد 
تأکید قرار داد و گفت: اگر دولت به فکر نوسازی ناوگان هوایی است این موضوع 
بخاطر راحتی مردم و تحول در عرصه گردشگری است، اما گویا عده ای از راحتی 
مردم ناراحت هســتند. رییس  جمهوری توجه به مصرف بهینه در زمینه آب را 
مورد تأکید قرار داد و گفت: آب از مشکلات اساسی و اصلی همه مناطق کشور 
اســت و متأسفانه به هشدارهای که در گذشته در زمینه مشکل محیط زیست 
و آب داده می شــد، توجه نشــد و امروز تاوان آن را می پردازیم و امروز ضرورت 
دارد همه برای رفع این مشــکل همکاری و مشارکت داشته باشیم و با مصرف 

بهینه آب و استفاده از سیستم های نوین آبیاری این مشکل را برطرف کنیم.
در پایان این مراســم 6 تفاهم نامه در حضور رییس  جمهوری توسط استانداری 

قزوین و وزارتخانه ها و سازمان های مختلف به امضاء رسید.
امضاء تفاهم نامه ساخت مسکن برای مددکاران، احداث تصفیه خانه، احداث 
تقاطع غیرهم ســطح، ایجاد نیروگاه های تجدیدپذیر، احداث هتل 5 ســتاره و 
انتقال آب از ســد طالقان به اســتان قزوین، تفاهم نامه هایی بود که در حضور 

رییس  جمهور به امضاء رسید.


